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Jiří Paroubek: Vládní škatulata, hejbejte se…!
infokuryr.cz/n/2023/06/16/jiri-paroubek-vladni-skatulata-hejbejte-se

Lidovci hledají důvody, proč je jejich strana v průzkumech
veřejného mínění dlouhodobě hluboko pod hranicí volitelnosti.

A tak vedení lidové strany došlo k názoru, že je potřeba k tomu, aby
lidovecký balón vzlétl výše, vyhodit z koše připevněného k balónu
zátěž. Tou zátěží byl shledán ministr zemědělství Zdeněk Nekula.
Byl odhozen jako nepotřebná veteš. Je pravda, že se dopustil za
poměrně krátkou dobu svého fungování řady především slovních
přehmatů. Z jeho vyjádření o cenách, cenové úrovni potravin a
zemědělských výrobků nikdo nemohl být moudrý. Zejména také
proto, že pan ministr prostě moudrý nebyl. Řekněme to jednoduše,
byl to trouba.

Vedení lidové strany, a konec konců i premiér Fiala, jsou ovšem
nepoučitelní. Místo, aby do této pozice dali zkušeného odborníka,
který resort stabilizuje a bude vzbuzovat důvěru veřejnosti, chtějí
dosadit na uvolněné místo ministra zemědělství Marka Výborného.

Ten je zatím předsedou poslaneckého klubu KDU-ČSL. Je to člověk,
který je zkušený a zorientovaný v Poslanecké sněmovně. Ale o
zemědělství toho mnoho neví, pokud vůbec něco ví. V této oblasti
vlastně nikdy nepůsobil. Problémem pro něj tedy bude vůbec
pochopit složitou problematiku tohoto resortu a zejména řešit
problémy jak samotných zemědělců a zemědělců jako celku, tak
otázky související s potravinářstvím a zejména s cenami potravin.
Jedinou možností pro nového ministra, který je jednoznačně
politickou figurou bez odborných znalostí, bude, že se opře o tým
výtečných odborníků. Předchozí ministr to ovšem neudělal a tak si
bude muset Marek Výborný sezvat do týmu několik erudovaných
poradců, kteří jej budou řídit. Jako správný arcilidovec ovšem bude
pokračovat v „nejlepších“ tradicích své strany. To jest, že si pozve
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několik dalších členů lidové strany bez ohledu na odbornost. A tak to
bude vypadat na ministerstvu zemědělství asi podobně jako na
ministerstvu financí. Prostě přehmaty a neumětelství budou
pokračovat.

Zdá se, že personálně lidovci melou z posledního. Vždyť strana,
která se opírá o venkov a má velký počet schopných starostů, není
schopna např. mezi nimi odborníka na zemědělství, novou,
neotřelou, skandály neopotřebovanou osobu.

Jiří Paroubek
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